
 

Order Form 
 

Name: Number of attendances: 

Passport No. Sex:  口 Male    口 Female 

E-mail: Nationality: 

Hotel in Taipei:  

Tel: Fax: 
 

Half day TOUR (Seat in Coach) 

(HA) Taipei City tour  口 Morning  (0800~1200) 

口 Afternoon (1300~1700) 

NT$1100 

(HB) Wulai Village Tour  口 Afternoon (1300~1700) NT$1,500 

(HC) Taipei Night Tour 口 Evening  (1800~2200) NT$1,500 

(HD) Northern Coast Tour 口 Morning  (0800~1200) NT$1,200 

(HE) Folks and Arts Tour 口 Afternoon (1300~1700) NT$1,300 

(HF) Yangmingshan Tour 口 Afternoon (1300~1700) NT$1,500 

(HG) Chiufen Village Tour 口 Afternoon (1300~1700) NT$1,300 

1 Day ~5 Day Tour (Seat in Coach) 

(1A) Taroko Gorge tour  口 Daily Departure NT$5,200 

(2A) Overnight Sun Moon Lake, 
Puli & Lukang Tour 

口 Mon-Thu Departure (minimum 2) 

Single Supplement: NT$ 1,800 

NT$6,600  
 

(2B) 2 Days Tour to Kenting & 
Kaohsiung 

口 Daily Departure (minimum 2)  

Single Supplement: NT$ 1,200 

NT$10,500 
 

(3A)3 Days Tour to Sun Moon Lake 
& MT. Ali (Alishan) 

口 Tuesday Departure (minimum 2)  

Single Supplement: NT$ 4,000 

NT$12,500  
 

(4A) Central and Southern Tour 口 Mon-Thu Departure (minimum 2) 

Single Supplement: NT$ 3,600 

NT$14,000 
 

(4B) Formosa Holiday Tour 口Wednesday Departure  

Single Supplement: NT$ 5,100 

NT$17,600 
 

(5A) Round Island Excursion  口 Monday Departure  

Single Supplement: NT$ 7,600 

NT$16,900 
 

 

Payment 

口 Credit Card – Visa / Master / AE :  

   Number :__________________________________ 
 Expiry Date: Year ________  Month __________ Day ___________ 

 

Other Requests Service Center: 

 

 

TEL：886-2-25635313/ 25634621/ 25416785/ 25373838  

FAX：886-2-25634803/ 25311353   

E-mail：rowng@edison.com.tw 

edisonts@ms6.hinet.net 
Contact Person : Rowng LEE (Ms)  

http://tw.dictionary.yahoo.com/search?ei=UTF-8&p=%E5%9C%8B%E7%B1%8D
mailto:rowng@edison.com.tw
mailto:edisonts@ms6.hinet.net


Half Day Tours (Daily Departure) 

CODE TOUR NAME / DURATION / ITINERARY 

HA  

Taipei City Tour ( 3 hours ) ( morning or afternoon ) 

Tour stops: Presidential Building ( pass by ), Chiang Kai-Shek Memorial Hall, Martyrs’ Shrine, Traditional 

Taiwanese Temple, National Palace Museum, Handicraft Center 
台北市區觀光 (3 小時) (每日早上或下午) 

景點:  總統府(車遊)、中正紀念堂、忠烈祠、台灣寺廟、故宮博物院、手工藝品中心 

HB 

Wulai Aboriginal Village ( 4 hours ) ( afternoon ) 

Tour stops: Swallow Lake ( pass by ), Push-car Ride,Wulai Waterfall, Chieftain Statue,Aborigine Folk 

Dance Show 
烏來半日遊 (4 小時) (每日下午) 

景點:  途經燕子湖、台車、烏來瀑布、酋長像、原住民歌舞表演 

HC  

Taipei Night Tour ( 3 hours ) ( evening ) 

Tour stops: Mongolian Bar-B-Q Dinner, Lung Shan Temple, Hwahsi Night Market ,Taipei 101 Building, 

Note: Not include entrance ticket to Taipei 101 Observatory 
台北夜間觀光 (3 小時) (每日晚上) 

景點: 蒙古烤肉、龍山寺、華西街、台北 101 購物中心 (不含觀景台門票) 

HD 

Northern Coast Tour ( 4 hours ) ( morning ) 

Tour stops: Keelung City, Keelung Harbou r,Buddha Statue, Yehliu Park, Queen’s Head 
北海岸觀光 (4 小時) (每日上午) 

景點: 基隆市、基隆港、觀音像、野柳公園、女王頭 

HE  

Folk Arts Tour ( 4 hours ) ( afternoon ) 

Tour stops: Sanhsia Tsushih Temple, Old Street in Sanhsia, Yingko’s Pottery Factory &Showroom, Pottery 

Street in Yingko 
民俗藝術觀光 (4 小時) (每日下午) 

景點: 三峽祖師廟、三峽老街、鶯歌陶瓷器工廠和展示區、鶯歌陶瓷街 

HF  

Yangmingshan National Park & Hot-Spring Tour( 4 hours ) ( afternoon) 

Tour stops: Yangmingshan National Park,Hot-Spring Bath 
陽明山 & 溫泉觀光(4 小時) (每日下午) 

景點: 陽明山國家公園、溫泉浴 

HG  

Chiufen Village Tour ( 4 hours ) ( afternoon ) 

Tour stops: Chiufen Village, Chinkuashih Village( pass by ), Pitou Cape, Nanya Rock Formations, Bay of 

Two Colors 
九份觀光(4 小時) (每日下午) 

景點: 九份老街、金瓜石(車遊)、鼻頭角、南雅風化石、二色灣 

 

CODE TOUR NAME / ITINERARY 

1A  

Taroko ( Marble ) Gorge Tour 

 

Pick up from hotel / Transfer to Domestic Airport / Enplane for Hualien / Enbus forTaroko Gorge Gateway / 

Eternal Spring Shrine / Swallow Caves / Tunnel of Nine Turns (pass by)/ Tienhsiang Lodge /Marble 

Factory / Chi Hsing Beach / Hualien Stone Sculptural Park / Entrain for Taipei /Transfer to hotel 

** Incl. air ticket from Taipei to Hualien, train ticketfrom Hualien to Taipei, and lunch. 

 
太魯閣 (大理石峽谷觀光) 一日遊   

景點: 飯店集合出發 / 送往松山機場 / 搭乘飛機前往花蓮 / 專車前往太魯閣峽谷 / 長春祠 /燕子口 / 九

曲洞 (途經) / 天祥 / 大理石工廠 / 七星潭 / 石雕公園 / 搭乘火車返回台北 / 專車送回飯店 

**包含台北往花蓮機票、花蓮往台北火車票、午餐 

 

2A 

Sun Moon Lake, Puli & Lukang Tour 

Day 1: Pick up from hotel / Enbus for Nantou / Puli ( a cultural& artistic heaven) /Sun Moon Lake Tour / 

Wen Wu Temple /Tehua Village / Tse-En Pagoda / Holy MonkShrine 

Hotel: Del Lago, Sun Moon Lake(Street view room) 

 

Day 2: Sun Moon Lake / Lukang historical and Cultural town / Enbus or entrain for Taipei /Transfer to hotel 

 
日月潭、鹿港 2 日遊 

第一日: 飯店集合出發 / 乘車前往南投 / 埔里(文化藝術天堂) / 日月潭 / 文武廟 /  

德化社 / 慈恩塔 / 玄奘寺 

住宿: 大淶閣飯店 – 街景房 或同級 

 
第二日: 日月潭 / 鹿港鎮 / 乘車或火車回台北 / 送回飯店 



 

2B  

Kenting National Park & Kaohsiung City Tour with Taiwan High Speed Train experience 

 

Day 1: Pick up from hotel / Taiwan High Speed Rail Station / High Speed Bullet Train for  

Kaohsiung / Enbus for Maopitou / Oluanpi Light House / Kenting Park / Kaohsiung 

Hotel: Chateau de Chine or similar, Kaohsiung 

 

Day 2: Kaohsiung City Tour / Cheng Ching Lake / Spring & Autumn Pavilions / Former British Consulate) / 

Kaohsiung High Speed Train Station / High Speed Bullet Train for Taipei 

 

** Incl. round trip high speed bullet train tickets between Taipei and Kaohsiung, and one night hotel 

accommodation on twin sharing basis with breakfast.  

 
墾丁 & 高雄 2 日觀光 ( 體驗!台灣高鐵 ) 

第一日: 飯店集合出發 / 搭乘台灣高鐵前往高雄 /前往貓鼻頭 / 鵝鑾鼻 / 墾丁公園 / 高雄 

住宿: 高雄翰品酒店 或同級 

 
第二日: 高雄市區觀光 / 澄清湖 / 春秋閣 / 前英國領事館 / 搭乘高鐵返回台北 

 
**包含：台北 / 高雄高鐵來回票、一晚飯店住宿含早餐 (兩人一室) 

 

CODE TOUR NAME / ITINERARY 

3A  

3 Days / 2 Nights Tour to Sun Moon Lake & Alishan  

 

Day 1: Pick up from hotel / Enbus for Nantou / Puli ( a cultural& artistic heaven) /Sun Moon Lake Tour / 

Wen Wu Temple /Tehua Village / Tse-En Pagoda / Holy MonkShrine 

Hotel: Fleur de Chine, Sun Moon Lake or similar (Mountain view room) 

 

Day 2: Sun Moon Lake / Alishan National Scenic Area / Forest Tour / Chiayi City 

Hotel: Nice Prince, Chiayi or similar 

 

Day 3: Chiayi / Lukang historical andcultural town / Enbus for Taipei 

 
日月潭、阿里山 3 日觀光 

 
第一日: 飯店集合出發 / 前往南投 / 埔里(文化藝術天堂) / 日月潭 / 文武廟 / 德化社 /  

慈恩塔 / 玄奘寺 

住宿: 日月潭  雲品酒店 – 山景房 或同級 

 
第二日: 日月潭 / 阿里山國家風景區 / 阿里山 /嘉義 

住宿: 嘉義耐斯王子飯店 或同級 

 
第三日: 嘉義 / 鹿港小鎮 / 返回台北 / 送回飯店 

 



4A  

4 Days / 3 Nights Tour to Central & Southern Taiwan  

 

Day 1: Pick up from hotel / Enbus for Nantou / Puli ( a cultural& artistic heaven) /Sun Moon Lake Tour / 

Wen Wu Temple /Tehua Village / Tse-En Pagoda / Holy Monk Shrine 

Hotel: Del Lago, Sun Moon Lake (Street view room) or similar 

 

Day 2: Sun Moon Lake / Lukang historical and cultural town /Enbus or entrain for Kaohsiung 

Hotel: Chateau de Chine or similar, Kaohsiung 

 

Day 3: Pick up from hotel / Enbus for Maopitou /Oluanpi Light House / Kenting Park / 

Kaohsiung 

Hotel: Chateau de Chine or similar,Kaohsiung 

 

Day 4: Kaohsiung City Tour / Cheng Ching Lake /Spring & Autumn Pavilions / Former British Consulate / 

Enbus or train for Taipei  

 
中南部 4 日遊 

第一日: 飯店集合出發 / 前往南投 / 埔里(文化藝術天堂) / 日月潭 / 文武廟 / 德化社 /  

慈恩塔 / 玄奘寺 

住宿: 大淶閣飯店 – 街景房 或同級 

 
第二日: 日月潭 / 鹿港鎮 / 搭車或乘火車前往高雄 

住宿: 高雄  翰品酒店 或同級 

 
第三日: 飯店集合出發 / 前往貓鼻頭 / 鵝鑾鼻 / 墾丁森林公園 / 高雄 

住宿: 高雄  翰品酒店 或同級 

 
第四日: 高雄市區觀光 / 澄清湖 / 春秋閣 / 前英國領事館 / 搭乘 專車或 火車回台北 

 

CODE ITINERARY 

4B  

Day 1: Pick up from hotel / Transfer to Taipei High Speed Railway Station / Bullet Train to Taichung / Lunch 

at Puli / Sun Moon Lake  

Tour to visit Wen Wu Temple, Tehua Village, Tse-En Pagoda, Holy Monk Shrine 

Hotel: Del Lago, Sun Moon Lake (Street View Room) 

 

Day 2: Leave Sun Moon Lake for Tainan / Lunch at Tainan / Tour of Tainan (Koxinga Shrine,  

Chihkan Lou, and Chi Mei Museum) / Proceed to Kaohsiung / Tour of Kaohsiung (Love River and Lio Ho 

Night Market) 

Hotel: Howard Plaza Hotel, Kaohsiung 

 

Day 3: Hotel check out and depart for Kenting / Kenting National Park Tour / Lunch at Kenting / Proceed to 

Taitung via scenic Southern Highway 

Hotel: Naruwan Hotel, Taitung 

 

Day 4: Hotel check out and transfer to Taitung Railway Station / Entrain for Hualien / Taroko 

Gorge Tour to Gateway, Eternal Spring Shrine, Swallow Caves,Tunnel of Nine Turns, Tienhsiang Lodge / 

Lunch at Hualien /Marble Factory & showroom / Entrain for  

Taipei/Arrive Taipei at 7PM/Transfer to hotel 

 
4 日 3 夜觀光    

第 1 日:台北飯店集合出發－乘台灣高速火車往台中－乘巴士往埔里－埔里午餐－往日月潭－日月潭環湖觀

光  

住宿：日月潭  大淶閣飯店 (街景房) 或同級  

 
第 2 日:出發往台南－午餐於台南市區－台南市區觀光(赤崁樓、延平郡王祠、及奇美博物館)－往高雄遊六合

夜市及愛河 

住宿：高雄  福華大飯店 或同級 

 
第 3 日:出發往墾丁－遊墾丁國家公園－午餐於墾丁－台東 

住宿：台東  娜路彎大酒店 或同級 

 
第 4日:往台東火車站乘火車往花蓮－抵達花蓮後前往太魯閣－遊太魯閣(大理石橋－天祥晶華酒店午餐－大

理石工廠－花蓮火車站－乘火車回台北－回送飯店 



 

  
5A – Five Days Round Taiwan Excursion (SIC) (Monday Departure)  

五天四夜環島一周 (一人成行‧每星期一出發) 全程五星級酒店‧物超所值 !!!!!! 

MON TAIPEI / SUN MOON LAKE + Natural Hot Spring (X / X / X) 

Day 1 To be picked up at lobby of hotel in Taipei City, we will drive to Sun Moon Lake which 

is located in the middle of Taiwan and situated 762 meters above sea level in the lofty 

mountains of Central Taiwan. Tour will stop at the famous Wenwu Temple, also known 

as Literature-Warrior Temple,  dedicated to Confucius as Master of Pen and to Kuan 

Ti as Master of Sword, Holy Monk Shrine and Ci En Pagoda. After touring round Sun 

Moon Lake, check in hotel.  

  Enjoy natural hot spring at the Fleur de Chine Hotel, Sun Moon Lake.  

  You can also enjoy the walking trails, biking, hiking or boating at the lake. 

  Hotel: Fleur De Chine, Sun Moon Lake – Mountain View (5*) or similar 
TUE    SUN MOON LAKE / FOGUANGSHAN MONASTERY / KAOHSIUNG  (B / X / X) 

Day 2 Check out hotel, passing by the lovely small and old Jiji Railway Station, drive to Fo 

Guang Shan Buddhist Monastery, the most famous Buddhist sacred place of southern 

Taiwan. Here you will learn about Buddhism during the monastery walking tour to visit 

“Buddha Memorial Center” and communicate with some of the monks, nuns during 

the visit, there will be opportunity to taste Buddhist vegetarian lunch (at your own cost). 

Continuously, we will drive to Kaohsiung City, which is the second largest city of 

Taiwan. The tour will take you to Love River and Liuhe Night Market. Overnight stay at 

Kaohsiung. 

    Hotel: Grand Hi-Lai Hotel, Kaohsiung (5*) or similar 
WED KAOHSIUNG / KENTING / ZHIBEN HOT SPRINGS  (B / X / X) 

Day 3 Morning tour to Kenting National Park, located at Taiwan’s southern tip and the 37 

miles of coral-rimmed shoreline along three sides of the park provide its main 

attractions. Stops will be made at Eluanbi light house, Maobitou coastal scenic area 

and Longpan Park. Continuously we will drive to Taitung via Southern Link Highway. 

Overnight stay at Zhiben. 

 Enjoy natural hot spring at Hotel Royal Chihpen (ZHIBEN HOT SPRINGS) 

 Hotel: Hotel Royal Chihpen, Taitung (5*) or similar 
THU TAITUNG (ZHIBEN HOT SPRINGS) / EAST COAST NATIONAL SCENIC AREA /  
Day 4 HUALIEN  (B / X / X) 

After breakfast, it will be an exciting East Coast Tour. The East Coast National Scenic 

Area, known as "Taiwan's last unspoiled land", stretches 170 kilometers down the 

east  coast of the island. Weathering, erosion, and accumulation have produced a 

wide range of landforms here.Our tour will stop at Xiaoyeliu, Sanxiantai, Shitiping 

(Stone Steps), marble factory and showroom.Late afternoon, we will proceed to 

Hualien for overnight stay at Taroko National Park. 

 Hotel: Silks Place Taroko (5*) or similar 

 
FRI HUALIEN / TAROKO GORGE / TAIPEI  (B / X / X) 

Day 5 After breakfast, we will make a visit to Taroko National Park. Taroko Gorge is an 

exceptionally beautiful, narrow raving created by the Liwu river which has cut deep 

into the mountains of solid marble. A road carved into sheer walls of rock rewinding its 

way past forested peaks and cliffs 

towering thousands of feet above it, while hundreds of feet below a river roars past 

gigantic marble boulders. Passing by Tunnel of Nine Turns, Ci Mu Bridge, stops will be 

made at Swallow Grotto, Changchun Temple and Shakadang Trail. We will then drive 

back to Taipei with a stop at Qingshui Cliff, drive through Syue-Shan Long Tunnel 

(12.9 Kms) to arrive at around 6 PM. 

 

星期一 從台北飯店出發－乘巴士往南投－日月潭環湖觀光 + 天然溫泉 
宿：日月潭   雲品酒店 

(山景房) 

星期二 日月潭出發往高雄－佛光山、佛陀紀念館、六合夜市及愛河夜景 宿: 高雄  漢來大飯店 

星期三 高雄－貓鼻頭－鵝鑾鼻燈塔－墾丁國家公園－台東知本溫泉 宿: 知本  老爺大酒店 

星期四 台東知本溫泉－沿東海岸公路往花蓮－遊東海岸風景區－花蓮 宿: 太魯閣  晶英酒店 

星期五 
花蓮－太魯閣 (大理石) 峽谷－長春祠－燕子口－途經九曲洞－

天祥－大理石工廠－沿蘇花公路返台北－抵達台北－送回飯店 
NIL 

 


